
 

CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDEŢUL BUZĂU  
 

 

PROCES – VERBAL  

Încheiat astăzi , 27.04.2015  
 

 

  Azi , data de mai sus , are loc în sala de şedinţe a primăriei comunei Unguriu, 

sedinţa ordinară a Consiliului Local Unguriu , iniţiată de primarul comunei Unguriu , d-l 

Tirizică Gheorghiţă , prin dispoziţia nr. 43/2015 ,  la care au participat un număr de 11 

consilieri locali si secretarul comunei Unguriu .  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedează la 

prezentarea procesului-verbal al şedinţei anterioare  , care este  aprobat cu 11 voturi pentru . 

Preşedintele de şedinţă , d-l Ristea Florin , constată că prin adresa nr. 1983 din 

21.04.2015 au fost convocaţi consilierii locali în şedinţa ordinară a Consiliului local Unguriu, 

odată cu convocatorul fiindu-le transmise şi materialele de şedinţă . Constată că sunt întrunite 

condiţiile legale de desfăşurare a şedinţei , declarând deschisă şedinţa de consiliu local şi dă 

citire ordinii de zi a acesteia , care este următoarea : 
1. Proiect de hotărâre privind  rectificarea bugetului comunei 
Unguriu pentru anul 2015 . 

  2. Diverse . 

ordine de zi  a şedinţei ce este aprobată  cu 11 voturi pentru , din cei 11 consilieri locali prezenţi. 

  

 Preşedintele de şedinţă , d-l Ristea Florin, prezintă proiectul aflat la punctul 1 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

Primarul comunei Unguriu , dl Tirizica Gheorghita , face precizari suplimentare cu privire la 

proiectul de hotarare . E vorba de mutarea unor sume din trimestrele III si IV in trimestrul II , 

e o sedinta formala . 

Creanga Cornel : ce se intampla cu plata transportului pentru cadrele didactice ? 

Primarul comunei Unguriu , dl Tirizica Gheorghita: s-a discutat , se vor da integral toate 

sumele la prima rectificare bugetara de stat ; a discutat cu cadrele didactice si spera sa se 

inteleaga acest aspect , la momentul alegerii sale fiind restante pentru un an si jumatate . 

 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 11 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 
   

La punctul “Diverse” : 

- Consilier Parmac Laurentiu precizeaza faptul ca problema neplatii transportului cadrelor 

didactiece este una la nivel national ; 

Primarul comunei Unguriu , dl Tirizica Gheorghita:  

- va trebui sa se asigure si o cofinantare la canalizare , a discutat cu domnul Emanoil Neagu 

vicepresedinte al Consiliului Judetean Buzau , se pare ca e vorba de aprox. 300.000 lei (zid 

sprijin , statie repompare , dirigentie santier , NCS-uri etc) , se asteapta ordinul de ministru si 

sa se vada exact cat va fi aceasta co-finantare ; 



- la Canalizare , sunt costuri care vor trebui suportate de Primarie , in primul an cel putin , 

pentru ca nu vor fi beneficiari suficienti sa acopere costurile, in afara Spitalului care se va 

bransa , procentul de bransare va fi foarte mic ; 

- la Scoala , se va finaliza procesul in instanta si se va proceda la recuperarea sumelor acordate 

necuvenit de la persoanele responsabile ; 

- in scurt timp se va pune in functiune moara comunala , o promisiune facuta in Campania 

electoral din 2012 si care se realizeaza .  

         Constatându-se că ordinea de zi a şedinţei a fost epuizată, nemaifiind înscrieri la cuvânt , 

preşedintele de şedinţă , d-l consilier  Ristea Florin, declară închisă şedinţa consiliului local 

Unguriu . 

 Drept pentru care a fost încheiat acest proces-verbal . 

 

 

 

 

 

                    PREŞEDINTE ,                                          SECRETAR COMUNĂ, 

                  RISTEA FLORIN                                      MARIN ADRIAN VASILE    


